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PROTOKÓŁ 

wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej w Wasilkowie: 

2. Komisji Ładu Przestrzennego i Infrastruktury Technicznej 

2. Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych, 

które odbyło się w dniu 28 maja 2024 r. 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Wasilkowie 

 

 

Czas trwania posiedzenia: 11.05 – 12.51 

 

Posiedzeniu przewodniczyli: 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Wasilkowie 

Ewa Wysocka, 

Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Infrastruktury Technicznej Rady Miejskiej w 

Wasilkowie Marek Ignatowski. 

 

W posiedzeniu uczestniczyło 9 Radnych Komisji Ładu Przestrzennego i Infrastruktury 

Technicznej (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu) oraz 8 Radnych Komisji 

Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych (lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu). 

 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział: 

Burmistrz Wasilkowa Adrian Łuckiewicz, 

Zastępca Burmistrza Wasilkowa Dominika Jocz-Lenkiewicz, 

Skarbnik Gminy Joanna Kunikowska, 

Kierownik Wydziału BGGN Piotr Kruszewski, 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska i Gospodarki Odpadami Marta Galicka, 

Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej Iwona Mocniak, 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Anna Trochim-Sidorkiewicz. 

 

Przewodniczący powitali obecnych i otworzyli posiedzenie. Sprawdzili kworum na podstawie 

list obecności – obrady są prawomocne. 

 

Zaproponowano zmiany w porządku obrad – przeniesienie punktu Sprawy różne na początek 

posiedzenia. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia.  

2. Sprawy różne. 

3. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy gminy Wasilków z organizacjami 

pozarządowymi za 2023 r. 

4. Opiniowanie uchwał na najbliższą sesję Rady Miejskiej w Wasilkowie.  

5. Zamknięcie obrad Komisji. 
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Ad 2 

Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Infrastruktury Technicznej przeszedł do 

punktu 2 porządku obrad – Sprawy różne. 

 

Mieszkaniec Gminy wniósł skargę na uciążliwości związane z budową ul. Wasilkowskiej w 

Nowodworcach. Problemem jest ograniczona możliwość wjazdu na posesję, na której prowadzi 

punkt sprzedaży sadzonek. Z racji tego, że jest to produkcja, której nie da się zmagazynować i 

sprzedać w późniejszym terminie, narażony jest na duże straty. Klienci przez brak możliwości 

wjazdu są zmuszeni czekać nawet 45 minut. 

 

Kierownik Wydziału BGGN Piotr Kruszewski powiedział, że odbyło się spotkanie z 

mieszkańcem w tej sprawie i informował, że roboty drogowe będą wiązały się z czasowymi 

utrudnieniami. Nie da się zbudować drogi bez jej zamknięcia, chociażby ze względu na 

konieczność wykopania kanalizacji deszczowej. 

 

Radny Michał Puchlik zapytał jak do sytuacji odnoszą się pracownicy firmy wykonującej 

drogę. Przyznał, że czas oczekiwania 45 minut jest stanowczo za długi. 

 

Radna Monika Targońska-Dakowicz zapytała czy prace można byłoby podzielić na etapy. 

 

Kierownik Wydziału BGGN Piotr Kruszewski – prace zostały podzielone na trzy etapy. 

Formalnie cała ulica Wasilkowska jest zamknięta dla ruchu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Janusz Kozłowski powiedział, że radni nie są władni, żeby 

rozwiązać ten problem. Podziękował mieszkańcowi za zgłoszenie i poprosił kierownika o 

przyjrzenie się tej sprawie. 

 

Burmistrz Wasilkowa Adrian Łuckiewicz wyraził zrozumienie wobec problemu 

zgłoszonego przez mieszkańca. Zaproponował rozwiązanie polegające na wyznaczeniu kilku 

godzin w ciągu dnia, w których ruch byłby bardziej płynny. Zadeklarował, że jest gotowy 

spotkać się z inspektorem nadzoru, przedstawicielami firmy i mieszkańcem, żeby wypracować 

rozwiązanie. 

 

Ad 3  

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych przeszła do punktu 3 

porządku obrad – Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy gminy Wasilków z 

organizacjami pozarządowymi za 2023 r. 

 

Zastępca Burmistrza Dominika Jocz-Lenkiewicz przedstawiła sprawozdanie. Stanowi ono 

załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję. Radni nie zabrali głosu. 
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Ad 4  

Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Infrastruktury Technicznej przeszedł do 

punktu 4 porządku obrad – Opiniowanie uchwał na najbliższą sesję Rady Miejskiej w 

Wasilkowie. 

a) Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 r.; 

b) Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wasilków 

na lata 2024-2027 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2024-

2040. 

 

Skarbnik Gminy Joanna Kunikowska przedstawiła łącznie projekty uchwał. 

I. DOCHODY - plan dochodów zwiększa się o 2 141 507 zł z tytułu: 

- dotacji na projekt Rozwój i integracja społeczna wsi w Gminie Wasilków  - 30 000 zł, 

- dotacji z Urzędu Marszałkowskiego na budowę świetlicy w Sochoniach - 900 000 zł, 

-dotacja na Program Teleopieki domowej - 685 000 zł, 

- refundacji środków na zakup działki pod powstanie żłobka - 220 000 zł, 

- refundacji środków unijnych na Modernizację oświetlenia ulicznego w Wasilkowie – etap 

II - 14 725 zł, 

- refundacji środków unijnych na Modernizację boisk trawiastych na stadionie w Wasilkowie 

- 80 646 zł, 

- środków z Podlaskiej Regionalnej Organizacji Turystycznej na projekt "Poznajemy 

Podlaskie„ realizowany przez SP nr 1 w Wasilkowie oraz PSP w Studziankach - 15 000 zł, 

- refundacja wydatków zrealizowanych w 2023 r. w ramach f. sołeckiego - 167 136 zł, 

- dotacja z Urzędu Marszałkowskiego na wyposażenie OSP. 

II. WYDATKI - plan wydatków zwiększa się o 5 038 852 zł z przeznaczeniem na: 

- projekt Rozwój i integracja społeczna wsi w Gminie Wasilków (budowa boiska, wiaty 

i zakup piłkochwytów w Wólce Przedmieściu, zakup stołu i ław do wsi Horodnianka oraz 

zakup stołu tenisowego oraz odkurzacza do Osowicz) - 60 000 zł, 

- utrzymanie dróg - 50 000 zł, 

- Budowa ul. Północnej i Zagórnej -  1 224 531 zł 

- zmniejszenie wydatków na budowę ul. Kościelnej - 626 749 zł, 

- Budowa ścieżki pieszo-rowerowej na odcinku Osowicze-Białystok - 40 000 zł, 

- zmniejszenie wydatków na promocję - 50 000 zł, 

- gospodarowanie nieruchomościami - 60 000 zł, 

- zakup tabletów Radzie Miejskiej - 30 000 zł, 

- zmniejszenie wydatków w ramach inwestycji Monitoring wizyjny w mieście Wasilków - 

30 000 zł, 

- Modernizacja budynku Urzędu Miejskiego w Wasilkowie - 588 433 zł, 

- dotacje dla OSP na wyposażenie - 29 000 zł, 

-zwiększenie dotacji na szkoły niepubliczne - 845 632 zł, 

- zwiększenie dotacji na niepubliczne przedszkola - 396 000 zł, 

-zwiększenie dotacji dla przedszkoli publicznych prowadzonych przez jednostki inne niż 

samorząd - 656 000 zł, 

- projekt "Poznajemy Podlaskie„ - 15 000 zł, 

- prowadzenie Ośrodka Wsparcia - 100 000 zł, 
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- Program Teleopieki domowej - 721 054 zł, 

- oświetlenie uliczne w Katrynce - 100 000 zł, 

- Budowa sieci energetycznej niskiego napięcia oświetlenia drogowego ul. Leśnej 

w miejscowości Jurowce - 9 951 zł, 

- NOWY ŁADny zalew w Wasilkowie - 620 000 zł, 

- Budowa Centrum Kultury - dokumentacja - 200 000 zł. 

W ramach inwestycji Budowa świetlicy w Sochoniach przesuwa się 900 000 zł z zadań 

własnych na zadania realizowane w ramach porozumień z jst. Ponadto w rozdz. 75412 

przesuwa się 25 000 zł z zakupów na dotacje dla jednostek OSP. 

W wolnych środkach kwotę 2 285 899 zł stanowią środki RFRD, które wpłynęły w 2023 r., 

a zostaną wydane w 2024 r.: Przebudowa ul. Łąkowej w Studziankach – 691 830 zł, Budowa 

ścieżki pieszo-rowerowej na odcinku Osowicze- Białystok – 1 555 138 zł, Budowa ul. Dolnej 

w Wasilkowie – 38 931 zł oraz 421 zł - pozostałe do zwrotu środki programu Asystent rodziny. 

 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Janusz Kozłowski powiedział, że do Rady Miejskiej wpłynął 

wniosek mieszkańców Sołectwa Sochonie o to, by nie pomniejszać środków własnych 

zarezerwowanych w budżecie na budowę świetlicy w Sochoniach o kwotę 900 tys. zł otrzymaną 

z dofinansowania. Poprosił Skarbnik o wyjaśnienie. 

 

Skarbnik Gminy Joanna Kunikowska powiedziała, że wyjaśniła już sprawę z panią Sołtys. Nie 

zmienia się kwota, a jedynie źródło jej finansowania – 900 tys. zł pochodzi z dotacji, a pozostała 

kwota ze środków własnych. 

 

Radny Michał Puchlik – mieszkańcy zwrócili się z prośbą, żeby się wstrzymać z przenoszeniem 

kwoty 900 tys. zł do czasu rozstrzygnięcia przetargu, ze względu na to, że ceny materiałów poszły 

w górę. 

 

Burmistrz Wasilkowa Adrian Łuckiewicz powiedział, że nie ma zasadności w blokowaniu tych 

środków. Kwota 2,5 mln zł powinna być wystarczająca na wykonanie inwestycji. Nie ma sensu 

blokować środków w budżecie skoro otrzymaliśmy dofinansowanie zewnętrzne. 

 

Radna Monika Targońska-Dakowicz powiedziała, że trzymanie zbyt dużej kwoty w budżecie, 

do którego wgląd ma każdy, może podbijać cenę wykonanej inwestycji. Jeżeli po przetargu okaże 

się, że kwota jest niewystarczająca, to na kolejnej sesji Rada może te środki zwiększyć. 

 

Radny Andrzej Augustynowicz zapytał na kiedy zaplanowany jest przetarg na budowę świetlicy. 

 

Burmistrz Wasilkowa Adrian Łuckiewicz powiedział, że przetarg jest w trakcie. 

 

Radny Tomasz Jacek Halicki zapytał jaki jest kosztorys inwestorski. 

 

Kierownik Wydziału OSO Marcin Siedlecki – 1 863 000 + VAT. 
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Radna Justyna Nurkowska – środki przeznaczone na modernizację ul. Kościelnej w Wasilkowie 

zostały zdjęte z budżetu. Zapytała, czy w przypadku pozyskania kolejnych środków inwestycja ta 

zostanie zrealizowana. 

 

Burmistrz Wasilkowa Adrian Łuckiewicz wyjaśnił, że inwestycja, o którą pyta Radna, została 

wpisana do budżetu przez radnych poprzedniej kadencji, jednak kwota przypisana do tego zadania 

uniemożliwia jej realizację. Stąd zdjęcie środków z tej inwestycji jest urealnieniem budżetu. 

Wniosek o dofinansowanie tej inwestycji został złożony do Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. 

 

Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Infrastruktury Technicznej poddał pod 

głosowanie jawne projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 r. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Infrastruktury Technicznej poddał pod 

głosowanie jawne projekt uchwały w sprawie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Wasilków na lata 2024-2027 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań 

na lata 2024-2040. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych poddała pod głosowanie 

jawne projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 r. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych poddała pod głosowanie 

jawne projekt uchwały w sprawie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Wasilków na lata 2024-2027 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2024-2040. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 
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c) Uchwała w sprawie zmiany Uchwały nr XXXV/332/21 w sprawie wyboru metody 

ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki 

tej opłaty. 

 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska i Gospodarki Odpadami Marta Galicka 

przedstawiła projekt uchwały. Na wysokość stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składają się koszty:  

1) odbierania, transportu, zbierania, odzysku i unieszkodliwiania odpadów komunalnych; 

2)  tworzenia i utrzymania punktów selektywnego zbierania odpadów komunalnych; 

3)  obsługi administracyjnej tego systemu; 

4)  edukacji ekologicznej w zakresie prawidłowego postępowania z odpadami komunalnymi. 

Koszty należy pokryć ze środków uzyskanych przez gminę z opłat od właścicieli nieruchomości, 

na których powstają odpady. Wysokość ponoszonych przez mieszkańców opłat powinna być 

ustalona na poziomie zabezpieczającym pokrycie kosztów funkcjonowania systemu. 

Proponuje się stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w wysokości 29,00 zł 

miesięcznie od osoby w przypadku, kiedy odpady są zbierane i odbierane w sposób selektywny 

oraz podwyższoną stawkę opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, jeżeli właściciel 

nieruchomości nie wypełnia obowiązku zbierania odpadów komunalnych w sposób selektywny, 

w wysokości 87,00 zł miesięcznie – trzykrotności stawki – od każdej osoby zamieszkującej daną 

nieruchomość. 

 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Janusz Kozłowski zapytał jakie środki gmina musi 

przedsięwziąć, żeby uniknąć kar za przekroczenie współczynnika recyklingu. 

 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska i Gospodarki Odpadami Marta Galicka – 

współczynnik recyklingu na 2024 r. wynosi 40%. Aby go osiągnąć trzeba przede wszystkim 

poprawić poziom segregacji. 

 

Radny Andrzej Augustynowicz – w budynkach wielorodzinnych jest odpowiedzialność 

zbiorowa. Ustawodawca zmierza w tym kierunku, aby ta odpowiedzialność była indywidualna. 

Jakie rozwiązania proponuje gmina? 

 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska i Gospodarki Odpadami Marta Galicka – 

planowaliśmy wprowadzenie indywidualnych systemów segregacji odpadów. Jest to bardzo 

kosztowna inwestycja, na którą pozyskaliśmy środki. Dotychczasowe rozmowy ze spółdzielnią 

mieszkaniową nie przyniosły rezultatu. 

 

Radna Monika Targońska-Dakowicz zapytała ile osób znajdujących się w trudnej sytuacji 

życiowej skorzystało z ulgi. 

 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska i Gospodarki Odpadami Marta Galicka – 395 

rodzin. 
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Radny Tadeusz Suchocki poprosił o przybliżenie tematu dotyczącego rozmów ze spółdzielnią 

mieszkaniową. 

 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska i Gospodarki Odpadami Marta Galicka 

powiedziała, że rozmowy trwają od ok. 2 miesięcy. Dotychczas podnoszone argumenty nie 

znalazły zrozumienia. 

 

Radny Tomasz Jacek Halicki zaproponował wprowadzenie systemu „piłkarskiego”. Jeżeli 

kontrola wykaże brak segregacji – żółta kartka, dwie żółte kartki – czerwona kartka. 

 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska i Gospodarki Odpadami Marta Galicka – tego 

typu rozwiązania są praktykowane w Polsce jednak w małym zakresie, ponieważ mieszkańcy, 

widząc taką kartkę, po prostu się jej pozbywają. Dodała, że najlepszym systemem dla gminy 

Wasilków byłby indywidualny system segregacji odpadów. 

 

Radny Tomasz Jacek Halicki zapytał ile osób nie płaci za odbiór odpadów i co gmina robi, by 

temu zapobiec. Zapytał czy system odbioru odpadów musi się rekompensować. 

 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska i Gospodarki Odpadami Marta Galicka – 

ustawodawca dał radzie miejskiej instrumenty do dopłacania do systemu z budżetu gminy, jednak 

nie oznacza to, że system nie powinien się bilansować. Trudno określić dokładną liczbę osób, 

które nie płacą za odbiór odpadów. W tym roku odbyło się już 98 kontroli mających na celu 

uszczelnienie systemu. Dzięki nim udało się ujawnić ok. 100 osób uchylających się od obowiązku 

płacenia. 

 

Burmistrz Wasilkowa Adrian Łuckiewicz zwrócił uwagę, że dopłacanie do systemu odbioru 

odpadów z budżetu wiąże się jednocześnie z rezygnacją np. z pewnych inwestycji. Na gminie 

ciąży niewdzięczny obowiązek pośredniczenia między mieszkańcami a firmą odbierającą odpady. 

 

Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Infrastruktury Technicznej poddał pod 

głosowanie jawne projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XXXV/332/21 w sprawie 

wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki 

tej opłaty. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

d) Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy po 

umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

 

Burmistrz Wasilkowa Adrian Łuckiewicz przedstawił projekt uchwały. Uchwała dotyczy 

działek o nr geod. 68 i 69 o powierzchni 8,1715 ha w Studziankach. Umowa dzierżawy zostanie 



8 
 

zawarta z dotychczasowym dzierżawcą – Przedsiębiorstwem Komunalnym Gospodarki Odpadami 

„Czyste Środowisko” Sp. z o. o. 

 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. Radni nie zabrali głosu. 

 

Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Infrastruktury Technicznej poddał pod 

głosowanie jawne projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

e) Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

niezabudowanych. 

 

Burmistrz Wasilkowa Adrian Łuckiewicz przedstawił projekt uchwały. Uchwała dotyczy 

działek o nr geod.: 1027 o powierzchni 0,5700 ha, 1033/1 o powierzchni 1,4316 ha, 1031 o 

powierzchni 0,7650 ha, 1029/2 o powierzchni 0,5447 ha, 1026 o powierzchni 1,2590, położonych 

w Wasilkowie. 

 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. Radni nie zabrali głosu. 

 

Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Infrastruktury Technicznej poddał pod 

głosowanie jawne projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

niezabudowanych. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

f) Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej. 

 

Burmistrz Wasilkowa Adrian Łuckiewicz przedstawił projekt uchwały. Uchwała dotyczy 

nieruchomości o nr geod. 818/21 o powierzchni 0,2501 ha, położonej w Wasilkowie. 

 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. Radni nie zabrali głosu. 

 

Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Infrastruktury Technicznej poddał pod 

głosowanie jawne projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

gruntowej niezabudowanej. 
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Wyniki głosowania: 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

g) Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości rolnej. 

 

Burmistrz Wasilkowa Adrian Łuckiewicz przedstawił projekt uchwały. Uchwała dotyczy 

nieruchomości o nr geod. 1572/1 o powierzchni 0,5146 ha, położonej w Wasilkowie. 

 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. 

 

Radna Monika Targońska-Dakowicz zapytała, jaka działalność może być prowadzona na danej 

działce zgodnie z miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego. 

 

Kierownik Wydziału BGGN Piotr Kruszewski – usługi, np. edukacja, handel, gastronomia. 

Zabronione są przemysł i wytwórczość. 

 

Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Infrastruktury Technicznej poddał pod 

głosowanie jawne projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości rolnej. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

h) Uchwała w sprawie nabycia nieruchomości. 

 

Burmistrz Wasilkowa Adrian Łuckiewicz przedstawił projekt uchwały. Uchwała dotyczy 

nieruchomości o nr geod. 3491/7 o powierzchni 0,0664 ha i 3491/6 o powierzchni 0,0182 ha, 

położonych w Wasilkowie. 

 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Janusz Kozłowski zapytał, czy gmina planuje nabyć we 

wskazanej okolicy kolejne działki, żeby mieć cały teren kompleksowo we władaniu. 

 

Burmistrz Wasilkowa Adrian Łuckiewicz powiedział, że zamierza wystąpić do właścicieli 

gruntów znajdujących się w okolicy. Zgodnie z miejscowym planem zagospodarowania 

przestrzennego działki tam zlokalizowane są przeznaczone na zieleń parkową. 

Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Infrastruktury Technicznej poddał pod 

głosowanie jawne projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości rolnej. 
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Wyniki głosowania: 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

i) Uchwała w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za 

usługi opiekuńcze, usługi opiekuńcze sąsiedzkie i specjalistyczne usługi opiekuńcze 

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 

zwalniania z opłat, jak również trybu ich pobierania. 

 

Kierownik MOPS Anna Trochim-Sidorkiewicz przedstawiła projekt uchwały. 

Nowa forma usług obejmuje pomoc w zaspokajaniu podstawowych potrzeb życiowych, 

podstawową opiekę higieniczno-pielęgnacyjną, przez którą należy rozumieć formy wsparcia 

niewymagające specjalistycznej wiedzy i kompetencji oraz w miarę potrzeb i możliwości, 

zapewnienie kontaktów z otoczeniem. Wprowadzenie usług sąsiedzkich przyczyni się do rozwoju 

usług społecznych, głównie dla osób starszych, które wymagają np. pomocy przy zrobieniu 

zakupów, sprzątaniu mieszkania, a jeszcze nie wymagają pomocy w formie usług opiekuńczych. 

 

Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję. Radni nie zabrali głosu. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych poddała pod głosowanie 

jawne projekt uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze, usługi opiekuńcze sąsiedzkie i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych 

warunków częściowego lub całkowitego zwalniania z opłat, jak również trybu ich pobierania. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Ad 5 

Przewodniczący Komisji, w związku z wyczerpaniem porządku obrad, podziękowali za udział w 

posiedzeniu i zamknęli obrady o godzinie 12.51. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

     Protokołowała                      Przewodniczyła                               Przewodniczył 

 

    Agata Radziszewska            Ewa Wysocka     Marek Ignatowski 


